
Social-, Indenrigs- og Børneudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 18. januar 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 249

Vil fremkomsten af de nye 21 sygehusklynger i fremtiden sikre, dels at borgere ikke kom-

mer i klemme, fordi der ofte kommer et element af delvis eller hel egenbetaling, dels und-

gå de mange sager i Ankestyrelsen, fordi sygehuse og kommuner er uenige om, hvem

der skal betale for helt nødvendige hjælpemidler, som f.eks. kugledyner, glukosesensorer

m.m., fordi kommuner og sygehuse strides om, hvorvidt hjælpemidlerne bevilges som led

i behandling eller som hjælpemiddel i medfør af serviceloven? Vil borgernes egenbetaling

forsvinde?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kirsten.Normann.Andersen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Troels Ravn

formand
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